



စမ္မတ်စခွန်မူလတန်းပညာရေးဝန်ဆောင်မှုပေးသောဧရိယာရုံး၏ကြေညာချက်
လုပ်ငန်းတာဝန်များ ထမ်းဆောင်နေစဉ် လက်ဆောင်များနှင့်
လက်ဆောင်ပစ္စည်းအမျိုးမျိုးကို လက်မခံခြင်းဆိုရင် မူဝါဒ (No Gift Policy)
၂၀၂၄ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်

စမ္မတ်စခွန်မူလတန်းပညာရေးဝန်ဆောင်မှုပေးသောဧရိယာရုံးသည် မိမိကိုယ်တိုင် (သို့ မဟုတ်) အခြားသူများကို အကျိုးရှိစေရန် အာဏာအသုံးပြုမှုကို ထိခိုက်စေသည့်လုပ်ရပ်များကို တားဆီးရန် အဖွဲ့ အစည်းဆိုင်ရာ ယဉ်ကျေးမှုနှင့် တန်ဖိုးထားမှုများ ခိုင်မာစေခြင်း၏အရေးပါမှု ပြီးဝန်ထမ်းများ လိုက်နာရမည့် သင့်လျော်သောလမ်းညွှန်ချက်များသည် လုပ်ငန်းတာဝန်များ ထမ်းဆောင်နေစဉ် လက်ဆောင်များနှင့်လက်ဆောင်ပစ္စည်းအမျိုးမျိုးကို လက်ကမ်းခြင်း(သို့ မဟုတ်) လက်ခံခြင်း(သို့ မဟုတ်) အခြားအကျိုးကျေးဇူးများခြင်းဆိုရင် နောက်တရပါသည်။ အစိုးရ၏မူဝါဒသည် စရိတ္တပျက်စီးခြင်းနှင့် တရားမဝင်ကိုယ်ကျင့်တရားအမျိုးမျိုးကို နှိမ်နင်းရေး၊ ကာကွယ်ရေး တားဆီးနှိမ်နင်းရေး ပြုပြင်ပြောင်းလဲရေးအစီအစဉ်အရနှင့်အညီ ဖြစ်ပါသည်။

ဒီအပြင် စာရိတ္တပျက်စီးခြင်းအမျိုးမျိုးကို ကန့် ကွက်ရာ၍ တရားမျှတအောင် ဖြစ်ပါသည်။ လုပ်ဆောင်ချက်မှာ ကိုယ်ကျင့်တရား၊ ကျင့်ဝတ်တရားနှင့်ရိုးသားမြောင့်မှတ်စွာကို ထောက်ပံ့မြှင့်တင် ပါသည်။ ယင်းက ကောင်းမွန်သောအုပ်ချုပ်မှုအခြေခံမှုများနှင့်အညီ လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်မှုများတွင် ပွင့်လင်းမြင်သာမှုရှိစေမည် ဖြစ်သည်။ သင့်တာဝန်များကို ထမ်းဆောင်ရာတွင် စီရင်ဆုံးဖြတ်ခြင်း (သို့ မဟုတ်) ဆုံးဖြတ်ချက်ကို ခွဲခြားဆက်ဆံခြင်း(သို့ မဟုတ်)အကျိုးစီးပွားပဋိပက္ခများဆီသို့ ဦးတည်စေနှင့် ဆိုးကျိုးဖြစ်စေမယ့်လုပ်ရပ်တွေသည် ရှောင်ကြဉ်ရန် ဝန်ထမ်းတိုင်းသည် လုပ်ငန်း တာဝန်များ ထမ်းဆောင်နေစဉ် လက်ဆောင်များနှင့်လက်ဆောင်ပစ္စည်းအမျိုးမျိုးကို လက်မခံတဲ့ ဌာန ဖြစ်ပါသည်။ စမ္မတ်စခွန်မူလတန်းပညာရေးဝန်ဆောင်မှုပေးသောဧရိယာရုံးသည် ဖြစ်ဟု ကြေညာ

ပါသည်။ အဆင့်တိုင်းရှိ အမှုဆောင်များနှင့်အုပ်ချုပ်မှုအဆင့်တိုင်းသည် နမူနာကောင်းများအဖြစ် ဆောင်ရွက်ကြဖြစ်သည်။ အုပ်ချုပ်မှုအဆင့်တိုင်းသည် မှန်ကန်အောင် အောက်ရှိသောဝန်ထမ်းများကို ကွပ်ကဲခြင်း၊ လိုက်လံစောင့်ရှောက်ခြင်း ပြုလုပ်ရသည်။ ပြီးတော့ စာရိတ္တပျက်စီးခြင်းနှင့်တရားမဝင် ကိုယ်ကျင့်တရားအမျိုးမျိုးကာကွယ်ရေး အစီအမံများကို တိကျစွာလိုက်နာပါသည်။

ယခုထုတ်ပြန်ကြေညာချက်သည် အသိအမှတ်ပြုခဲ့ပြီးဖြစ်၍ အားလုံးပါဝင်ကျင့်သုံးကြရပါမည်။

၂၀၂၄ ခုနှစ်၊ ဇန်နဝါရီလ၊ ၁၀ ရက်တွင် ထုတ်ပြန်ကြေညာပါသည်။



(ဗဒင် ဓမ္မစန်ဝမ်း)

စမ္မတ်စွန်မူလတန်းပညာရေးဝန်ဆောင်မှုပေးသောဧရိယာရုံးချုပ်